

**ហិហរញ្ញវត្ថុព្រះវិហារ**

សប្តាហ៍ទី១៨សាសនាចក្រចំណាយប្រាក់លើ៖១.គ្រូគង្វាល២.អ្នកផ្សព្វផ្សាយសាសនានិង៣.មេម៉ាយតែនៅពេលចាំបាច់(ឧ។មេម៉ាយរបស់អ្នកនៅក្នុងក្រសួង) ប្រសិនបើមនុស្សនៅក្នុងសាសនាចក្ររបស់អ្នកត្រូវបានបញ្ឈប់បញ្ចូលពួកគេនឹងគាំទ្រក្រសួងរបស់ខ្លួន។ ព្រះវិហារមួយដែលមិនបង់រឹកយប់ត្រូវរបស់ខ្លួនគឺមួយអាម៉ាស់មុខដល់ព្រះនាមព្រះយេស៊ូហើយគួរតែសុំទោសចំពោះអ្នកដែលជំពាក់ដោះស្រាយបញ្ហាភ្លាមៗ និងពិចារណាការផ្លាស់ប្តូរភាពជាអ្នកដឹកនាំ(១ធី៣៣ អ្នកដឹកនាំត្រូវតែមានកេរ្តិ៍ឈ្មោះល្អនៅក្នុងសហគមន៍)

និង"ត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញជាមនុស្ស"។សិក្សាពង្សាវតារក្សត្រីទី២៤:៧សុភាសិត៣:៩១០,២៧២៩,កូរិនថូសទី១៩:១២៧,ធីម៉ូថេទី១៥("កិត្តិយស"=ការគាំទ្រ)គ្រូគង្វាលមានគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុដើម្បី"ចិញ្ចឹមចៀម"(ឃ្នំហាន២១)នោះគឺដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដរាល់គ្រីស្ទបរិស័ទឈានដល់ភាពពេញវ័យកូលុំស១:២៨(ទន្ទេញខគម្ពីរនេះ) ។

**បងប្រុសដែលធ្វើបាប**

សប្តាហ៍ទី១៩អំពើបាបគឺជាការទទួលខុសត្រូវពិតប្រាកដសម្រាប់អ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រ។ ប្រសិនបើពួកគេមិនដោះស្រាយជាមួយនឹងអំពើបាបបន្ទាប់មកមេដឹកនាំខ្លួនឯងកំពុងធ្វើបាប។ សរសេរចេញពីកម្មវិធីពិសេសដំហានដែលត្រូវចាប់យកដោយអ្នកដឹកនាំ។ សេចក្តីដូនដំណឹងនៅក្នុងកូរិនថូសទី១៥កន្លែងដែលអ្នកនឹងត្រូវបំផ្លាញសាសនាចក្ររបស់អ្នកប្រសិនបើអ្នកធ្វេសប្រហែសរឿងនេះ។ម៉ាថាយ ១៨ កូរិនថូសទី ១ ៤: ១៤-៥: ១៣, ១ធីម៉ូថេ ៥: ១៩-២៥ ភិលេម៉ូន (ស្តារកបងប្រុស)

**ចំណងជើងថ្មីដែលត្រូវដឹង**

អេភេសូរ៤:១១១៧(អានជំពូក)  
ពួកសាវ័កប្រុសដែលព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់ណែនាំនិងឱ្យចំណងជើងនេះហើយអំណាចអស្ចារ្យក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ១០:១១០។ការអស្ចារ្យទាំងនេះគឺជា"សញ្ញាសម្គាល់នៃកូរិនថូសទី២១២:១២ចែង។ពួកហោរាពួកហោរាចាស់ហើយប្រហែលជាអ្នកខ្លះនៅកន្លែងគម្ពីរកិច្ចការ។ចំណាំថានៅក្នុង

អេភេសូរ២:២០ចែងយ៉ាងច្បាស់ថា"គម្ពីរពួកសាវ័កក៏ជាហោរាដែរ។ ព្រះយេស៊ូវវិញពួកសាវ័កដែលជាពួកវាគឺជាគ្រឹះដែលអ្នកស្ថិតនៅបានកសាងឡើង។"គ្រូផ្សាយដំណឹងល្អនិងគ្រូគង្វាលគ្រូផ្សព្វផ្សាយតែលើចំណាប់អារម្មណ៍នេះប៉ុណ្ណោះ! អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អបុរសដែលប្រកាសព្រះគម្ពីរមរមនដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ គ្រូគង្វាលដែលជាគ្រូបង្រៀន(នេះគឺជាសៀវភៅវិញ្ញាប័ត្រកតាមព្យញ្ជនៈ)ក៏ដរាបជាពាក្យសម្រាប់គង្វាលដែលឃ្នាលចៀម។ពួកគេចិញ្ចឹមដោយបង្រៀន។ ពាក្យជាច្រើននឹងពិពណ៌នាអំពីការិយាល័យ:ក។ធីម៉ូថេទី១៣:១២"តួនាទីរបស់កប៊ីស្សុព"ឬន័យត្រង់"គ្រីស្តសាសនា"អ្នកមើលការខុសត្រូវឬនៅលើគេហទំព័រការងារ។ខ។ទីតុស១: ៥៩ប៊ីស្សុពគឺជាអ្នកចាស់ទុំ(គឺចាស់ជាងអ្នកដែលចាស់)អ្នកដែលមិនមែនជាអ្នកថ្មី! គ។កិច្ចការ ២០:១៧អ្នកចាស់ទុំជាអ្នកត្រួតពិនិត្យ(នៅក្នុងv ២៨)និងជាគ្រូគង្វាល(ឬអ្នកគង្វាល)។មិនមានអ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀតទេព្រះវិហារក្នុងតំបន់។ពួកគេសាមញ្ញៈ(មនុស្សចាស់ឬអ្នកកាន់តំណែងចាស់)អ្នកត្រួតត្រា(អ្នកដែលរក្សាទុកសម្លឹងមើលវត្ថុឬភាសាក្រិក"អេក្រិប៉ូប៉ូ"។៣ដែលចិញ្ចឹមនិងការពារចៀម)។ចំណាំថាពួកគេជាក្រុមបុរសនិងមិនដែល"បុរស"ម្នាក់ឯងឡើយ។ បុរសម្នាក់កុនុដចំណោមពួកគេដែលទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលពិសេសគឺគ្រាន់តែជា"គ្រូគង្វាលដែលជាគ្រូម្នាក់ផងដែរ"។គាត់ជារដ្ឋមន្ត្រីជាមួយម្នាក់ដឹកនាំដទៃទៀត។  
សិស្ស - និស្សិតម្នាក់

**នេះ  
ភាពងាយស្រួលក្នុងព្រះ  
គម្ពីរ  
ភាពជាសិស្ស  
កម្មវិធី**

**ផ្នែកទី ៣  
ការបណ្តុះបណ្តាល  
វិហារ  
អ្នកដឹកនាំ**

©2016 Dennis Dickinson  
whitestonemissions.com

ជំនួយថវិកា៖ ១៦១៧ ថែងថាព្រះគម្ពីរមរមនបទគម្ពីរដែលជាព្រះដកដង្ហើមបំពាក់ឱ្យមនុស្សម្នាក់សម្រាប់រាល់ការងារល្អដែលពួកគេនឹងធ្វើសម្រាប់ព្រះអម្ចាស់។ នៅក្នុងយូហានេ៨ព្រះយេស៊ូបាននិយាយថាគាត់នឹងដោះលែងមនុស្សម្នាក់ពីទោសភាពធ្វើបាបតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ (ការបង្រៀន) ។

ការសិក្សានេះនឹងធ្វើតាមព្រះគម្ពីរគំរូក្នុងការបណ្តុះបណ្តាលអ្នកសម្រាប់ភាពជាអ្នកដឹកនាំ។ ចងចាំថាជំនួយព្រះលក្ខណៈរបស់អ្នកគឺជាអ្វីគ្រប់យ៉ាង! ចរិតមិនល្អជាងការកោតខ្លាចដល់ព្រះជាម្ចាស់គឺច្បាស់នៅក្នុងយ៉ាកុប៣៤ត្រូវបានគេស្គាល់ថា “ដោយអាកប្បកិរិយាល្អរបស់គាត់” ។

**សេចក្តីផ្តើម**

អ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រតែងតែត្រូវបានជ្រើសរើសដោយសារតែពួកគេមានចរិតល្អហើយស្មោះត្រង់ចំពោះព្រះអម្ចាស់។ ជំនួយថវិកាទី១៣ទីតុស១. ពួកគេតែងតែត្រូវបានជ្រើសរើសដោយអ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀត (មិនមែនខ្លួនឯង!) ។ អ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រត្រូវតែនាំមុខ! មិនធ្វើអ្វីសោះមានន័យថាបុរសមិនមែនទេនាំមុខនិងគួរលាលែងពីតំណែងណាមួយដំបូងដែលគាត់កាន់ដើម្បីឱ្យអ្នកដទៃដឹកនាំ។ ទោះយ៉ាងណានៅពេលរៀនពួកសិស្សទៅជាមួយព្រះយេស៊ូគ្រាន់តែស្តាប់នៅទីមួយបន្ទាប់មកបម្រើបន្ទាប់មកផ្សព្វផ្សាយហើយចុងក្រោយដឹកនាំអ្នកដទៃ។ អ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រត្រូវស្គាល់ព្រះគម្ពីរមរមនមូលដ្ឋានគ្រឹះព្រះគម្ពីរដំបូងព្រះយេស៊ូមិនបានធ្វើទេបង្រៀនមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃព្រះគម្ពីរមរមនព្រះគម្ពីរ! ពួកគេមានរួចហើយមុនពេលត្រូវបានគេហៅថាជាសិស្ស។ ការសិក្សានេះសន្មត់ថាអ្នកគឺសុំដូចដែលពួកគេធ្លាប់នៅជាមួយព្រះគម្ពីរ។ អ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រគួរតែមានអានព្រះគម្ពីរទាំងមូលតាមរយៈកបាបំផ្តើម។ បន្ទាប់ពីនេះជំនាញនៃព្រះគម្ពីរមរមនសៀវភៅខាងក្រោមនឹងបណ្តុះបណ្តាលព្រះវិហារដឹកនាំដោយអានផ្នែកនីមួយៗឆ្លងកាត់យ៉ាងហោចណាស់២សប្តាហ៍។ នេះត្រូវបានធ្វើនៅពេលពួកគេបម្រើ!

មគ្គុទេសក៍ការសិក្សានេះនឹងនិយាយអំពីសៀវភៅ១០០ៗនោះបទគម្ពីរដែលពិពណ៌នាអំពីព្រះគម្ពីរមរមនការជ្រើសរើសអ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រ។ គ្មាននរណាម្នាក់ជ្រើសរើសឬតែងតាំងដោយខ្លួនឯងនិងសម្បីតែពួកសាវ័កមិនមានដែរលើកលែងពីការយកចេញនិយាយថាកាឡាទី ១ - ចាំយូដាស!) ។

អ្នកដឹកនាំត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលដោយធ្វើ! អ្នកដឹកនាំក្នុងការបណ្តុះបណ្តាលគួរតែនៅជាមួយមេដឹកនាំដែលមាននៅក្នុងក្រសួងរួចហើយមុខគឺណែនាំ។ មើលនិងជួយដំបូងដូចជាពួកសិស្សបានធ្វើ។ ពួកគេគួរតែនៅក្នុងការប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនិងអនុរកម្ម; ទោះបីជាគ្មានសិទ្ធិអំណាចក៏ដោយ។ សម្រាប់ពីរខែឈ្មោះរបស់ពួកគេគួរតែមានផ្សាយឬធ្វើឱ្យគេស្គាល់សាសនាចក្រដែលពួកគេកំពុងត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាអ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រ។ នេះអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សធ្វើបង្ហាញពីកង្វល់ដែលពួកគេមានចរិតរបស់ពួកគេ។ នៅចុងបញ្ចប់នៃរយៈពេលពីរខែពេលដែលពួកគេត្រូវបានបញ្ជាក់យ៉ាងសាមញ្ញ។ គ្មាននរណាម្នាក់បានក្លាយជាអ្នកដឹកនាំសាសនាចក្រនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដោះឆ្នោត។ ១ ជម ៣

**វគ្គទី ៣ វគ្គបណ្តុះបណ្តាលភាពជាអ្នកដឹកនាំ**  
 អានផ្នែកនីមួយៗជារៀងរាល់ថ្ងៃយ៉ាងហោចណាស់មួយសប្តាហ៍ ផ្តោតលើអ្នកដឹកនាំការតែងតាំងនៃមេដឹកនាំ, ការអនុវត្តនៃសាសនាចក្រនិងអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនិងមិនធ្វើ។

**ដំណឹងល្អរបស់ចន** ដំណឹងល្អសម្រាប់ពួកគ្រីស្ទាន។ ចម្លើយតើនរណា, អ្វី, ពេលណា, កន្លែងណាហេតុអ្វីនិងវិធីសម្រាប់ទាំងអស់គ្នាហើយគួរតែត្រូវបានស្នាក់ដោយអ្នកជឿគ្រប់រូប។ ពិពណ៌នាអំពីអ្វីដែលបទគម្ពីរធ្វើ, អ្វីព្រះយេស៊ូធ្វើអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណធ្វើនិងអ្វីដែលអ្នកជឿត្រូវធ្វើ។ សេចក្តីណែនាំអំពីអ្នកណាត្រូវមានកាតព្វកិច្ចចំពោះអ្វី!

សប្តាហ៍ទី ១	យ៉ូហាន ១-៦
សប្តាហ៍ទី ២	យ៉ូហាន ៧-១២១២
សប្តាហ៍ទី ៣	យ៉ូហាន ១៣-២១២១

**សកម្មភាព** ចាប់ផ្តើមនៃគ្រីស្ទសាសនានិង **ព្រះគម្ពីរ** មរមនផ្លាស់ប្តូរពីក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មីទៅជាចុងបញ្ចប់នៃផែនដីឬសាសនាចក្រសាសន៍ដទៃ។

សប្តាហ៍ទី ៤	កិច្ចការ ១-៦
សប្តាហ៍ទី ៥	កិច្ចការ ៧-១១
សប្តាហ៍ទី ៦	កិច្ចការ ១២-១៦
សប្តាហ៍ទី ៧	កិច្ចការ ១៧-២២
សប្តាហ៍ទី ៨	កិច្ចការ ២៣-២៨

**ជំនួយថវិកា ១** ពន្យល់អំពីវិធានសម្ព័ន្ធរបស់កវិហារក្នុងតំបន់។ កំណត់រាល់ពាក្យនៅក្នុងជំពូក ៣, កត់សំគាល់ “ ចាំបាច់ ” ក្នុង ៣:១៥

សប្តាហ៍ទី ៩ ជំនួយថវិកា ១

**ជំនួយថវិកា ២** ពន្យល់អំពីភាពជាសិស្សនៅក្នុងកវិហារក្នុងតំបន់។ ដោយរបៀបណា?

សប្តាហ៍ទី ១០ ជំនួយថវិកា ២

**ទីតុស** ដាក់ក្រុមជំនុំក្នុងតំបន់។ ដោយរបៀបណា?

សប្តាហ៍ទី ១១ ទីតុស

**១,២ កូរិនថូសកំពុង** ជួសជុលមូលដ្ឋានដែលបាក់បែកកវិហារ= ភាពនៃគ្រីស្ទសាសនា!

សប្តាហ៍ទី ១២	កូរិនថូសទី ១ ១-១៩
សប្តាហ៍ទី ១៣	កូរិនថូសទី ១ ១០-១៦
សប្តាហ៍ទី ១៤	កូរិនថូសទី ២ ១-១៣

**កាឡាទីបាន** ស្តារដំណឹងល្អឡើងវិញកវិហារក្នុងតំបន់។

សប្តាហ៍ទី ១៥ កាឡាទី

**វិធីព្យាបាលគ្រីស្តបរិស័ទថ្មី**

សប្តាហ៍ទី ១៦ ១ ថែស្យាឡូនីចទី ២ ភីលេម៉ុង (ការអង្វរ)

**បញ្ហាទិញនៅក្នុងព្រះវិហារក្នុងតំបន់**

សប្តាហ៍ទី ១៧ ដេម